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Zápis z Rady Občanského sdružení rodičů a přátel ZŠ Zdice 

dále jen „Sdružení“ 

 

Konané:   12.11.2013, 17.00 hod v budově ZŠ Zdice, 1. stupeň 

 

Celkem členů :                               19    

Přítomno členů :                     16 

Omluveno členů :                    3  

 

Hosté: Mgr. Eva Fiřtová – ředitelka ZŠ Zdice 

          Mgr. Jitka Palanová – zástupkyně pro 1.stupeň ZŠ Zdice 

 

Zápis vyhotovil:   Kateřina Šišková 

Zápis ověřil:     Kateřina Sklenářová 

 

Program projednávání Rady rodičů: 

 

1. Uvítání a seznámení s novými členy 

Paní předsedkyně Kateřina Sklenářová uvítala všechny přítomné a na úvod představila nové 

členy Rady rodičů – zástupce prvních ročníků. 

 

2. Vánoční trhy 2013 

 

Termín konání: 1.12.2013 (neděle) – (začátek příprav od 10.00 hod, zahájení trhů od 

14.00 hod – zakončení slavnostním rozsvícením stromu v 17.00 hod) 

Místo: náměstí Zdice 

 

Vánoční trhy jsou pořádány za účelem prodeje zhotovených výrobků jednotlivých tříd ZŠ 

Zdice, které se tímto prezentují a výdělek z těchto trhů jde ze 40% do pokladny tříd a 60% 

do společné pokladny školy. Finance jsou pak využity v rámci pořádání akcí pro žáky školy, 

popřípadě pro zakoupení potřebného materiálu a vybavení. 

 

I tento rok se bude Sdružení podílet na přípravě Vánočních trhů. Army muzeum „vojáci“ 

přislíbili výpomoc v oblasti zapůjčení stánků, stolů a pomoc při jejich transportu a přípravě. 

Zbývají stoly  a ubrusy budou zapůjčeny ze Společenského domu Zdice.  

 

Paní ředitelka ZŠ Zdice Mgr. Eva Fiřtová přislíbila účast žáků 9-tých ročníků při přípravě 

stánků a rovněž na závěr dne při úklidu po akci. ZŠ Zdice zajistí následně vyprání použitých 

ubrusů a navrácení do Společenského domu. 

 

Jako v minulém roce, tak i letos bude Sdružení na trzích mít k dispozici stánek – „Pekárnu“. 

Všichni členové Rady rodičů se dohodli na druzích pečiva, které připraví a tudíž nabídneme 

k zakoupení účastníkům Vánočních  trhů. Dále bude možno ve stánku Sdružení zakoupit 

kávu, čaj, atd. 
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SAMOZŘEJMĚ ZVEME I OSTATNÍ RODIČE ŽÁKŮ ZŠ ZDICE K AKTIVNÍ ÚČASTI NA TRZÍCH.  

 

MAMINKY, TATÍNKOVÉ, BABIČKY, DĚDEČKOVÉ, VŠICHNI PŘÁTELÉ ŠKOLY – I VY SE MŮŽETE  

PODÍLET PŘI PŘÍPRAVÁCH ČI PŘINÉST UPEČENÉ DOBROTY K PRODEJI.  

PŘÍPADNĚ KDYBY JSTE MĚLI MOŽNOST SE SPONZORSKY PODÍLET PŘI POŘÍZENÍ 

KELÍMKŮ, PLAST. LŽIČEK, PAPÍR.TÁCKŮ, SÁČKŮ, VÍNA PRO PŘÍPRAVU SVAŘÁKU, A JINÝCH 

POTŘEB NA VÁNOČNÍ TRHY – NEVÁHEJTE NÁS KONTAKTOVAT PROSTŘEDNICTVÍM VAŠEHO 

ZÁSTUPCE TŘÍDY V RADĚ RODIČŮ, PROSTŘEDNICTVÍM TŘÍDNÍHO UČITELE ČI ZASLÁNÍ MAILU NA 

ADRESU SDRUŽENÍ. 

       ZA POMOC PŘEDEM DĚKUJEME 

 

Celkový výdělek Sdružení bude jako i v minulém roce předán ZŠ Zdice pro její účely. 

 

3. Možnosti využití finančních prostředků Sdružení: 

 

1. ZESILOVAČ PRO ŠKOLNÍ KAPELU 

Paní ředitelka nám upřesnila možnosti využití zesilovače – nejen pro školní kapelu, 

která reprezentuje školu na různých školních, ale i další aktivity školy (jako je zajištění 

ozvučení školní akademie a plesu). Na základě toho jednohlasně všichni přítomni 

členové Rady rodičů souhlasili na podílení se financování tohoto požadavku. 

PRO:  16 ČLENŮ 

PROTI:  0 ČLENŮ 

ZDRŽEL SE: 0 ČLENŮ 

 

2. KERAMICKÁ PEC 

- Nadále trvá zájem školy na zakoupení keramické pece. 

- Bylo dohodnuto, že jednotliví zástupci Rady rodičů zajistí referendum ve svých třídách 

a zjistí zájem u ostatních rodičů. 

- Výsledky referenda budou probírány na další Radě rodičů – začátkem roku 2014. 

- Následně by měla být zodpovězena otázka obsluhy a dalších nákladů spojených 

s provozem keramické pece. Zda plánovaný prostor je vyhovující a splňuje veškeré 

technické a legislativní normy. 

 

 

 

 

Ve Zdicích dne 12.11.2013 


